
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 11. marts 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Samrådsspørgsmål U
For økologer er det muligt at anvende konventionel gylle på økologiske area-
ler – vil ministeren på denne baggrund redegøre for, hvilken forskel det gør,
når en økologisk landmand gødsker med konventionel gylle i forhold til, når en
konventionel landmand gødsker med konventionel gylle på et § 3 areal?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Adelsteen (DF) og Anni Matthiesen
(V).

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
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